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Евсеев Е.Ф.,
Гарантия качества товара и заверение о качестве товара: проблема соотношения и разграничения
Исследуется соотношение правовых институтов гарантии качества товара и заверения о качестве товара как частном случае заверения 

об обстоятельствах. Указывается на их возможные сходства, но в особенности на различия. Отстаивается позиция о необходимости их раз-

граничения и различения. Описывается отличие правовых последствий нарушения гарантии качества товара и заверения о качестве товара, 

а также некоторые другие различия в правовом регулировании, возникающие по поводу их отношений.
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Goods Quality Guarantee and Goods Quality Assurance: The Correlation and Demarcation Issue
In this paper, we study the correlation between legal doctrines of merchantability warranty of goods and assurances of quality of goods as a 

particular case of assurances of circumstances. The possible similarities, but especially differences, have been pointed out. The position of necessity 

of their identification and differentiation has been presented. The paper also describes the difference between the legal consequences of a breach of 

the merchantability warranty and the quality assurance as well as some other differences in the legal regulation arising from their correlation.
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